
Praxe pro mne byla přínosná, dozvěděl jsem se více o fungování marketingových oddělení, jejich 

struktuře a činnostech. Získal jsem hlubší znalost o výrobě a zpracování průmyslových textilií. Dosud 

jsem si neuměl představit, jaké to je, pracovat v takové firmě a poznal jsem, že se mám ještě hodně 

co učit. Poznal jsem zde skvělý kolektiv lidí, kteří mi vždycky se vším pomohli. Byla zajímavá 

zkušenost být u tvorby kampaně na kolekci na další rok, to jsem jen žasl, s jak tvořivými lidmi sedím v 

místnosti. 

Firma pro mě byla vhodným výběrem, jelikož je téměř jediná v okolí, kde se kloubí práce v 

marketingu a budování značky se zpracováváním průmyslového textilu ve výrobě. 

Václav Křovina, srpen – září 2022 

 

Obrázek 1 - Nová kolekce pro rok 2023  
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V tuto chvíli pro firmu pracuji při studiu a jsem moc spokojený, jelikož se dovídám pořád 

nové věci o textilu, normách a různých postupech v rámci EU. Baví mě zjišťovat, co všechno 

může ovlivnit vstupní a výstupní materiály. Ať už je to ovlivněno technologií ve výrobním 

procesu, barvením nebo špatným postupem při zušlechťování. 

Praxe byla pro moje studium velice přínosná. Po mých praxích v OCÚNu jsem si začal 

spojovat důležité věci v textilu a odvozovat různé problémy v rámci kvality výrobků. 



Dozvěděl jsem se spoustu nových zajímavostí, postupů a celkově zlepšil vědomosti o 

zkoušení textilií. 

Tomáš Velek, červen – červenec 2022 


